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Onderwerp: RE: Kosten inzet militairen in ziekenhuizen

Er hebben als ik het goed heb begrepen in de eerste dagen van de crisis een aantal mensen van defensie (militairen) op VWS

een aantal activiteiten uitgevoerd, dit lag buiten het gehele LCH vraagstuk (vermoedelijk weet PG hier meer van).

Deze zelfde mensen en een aantal collega’s hebben vervolgens ook activiteiten binnen het LCH uitgevoerd, om te helpen bij het

logistieke proces en de distributie. Voor zover bij mij bekent is er daarbij nooit gesproken over de verrekening van kosten of een

afgesloten overeenkomst door het LCH (in dat geval zou ook de rekening naar het LCH / Medig moeten en niet naar VWS) en

volgens mij zou dat ook niet kunnen (een niet juridische entiteit die defensie inhuurt).

Inzet van het vliegtuig naar de Nederlandse Antillen is volgens mij georganiseerd door de project directie Caribisch Nederland

(KLM was toen nog ontstelt, omdat zij deze vlucht ook hadden kunnen uitvoeren).

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX| Den Haag

—
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Onderwerp: RE: Kosten inzet militairen in ziekenhuizen

Defensie heeft inderdaad inspanningen verricht (soms voorbereiding op mogelijke transporten (maar nooit daadwerkelijk
uitgevoerd)). Daar is nooit gesproken over een rekening.
Tk weet dat er ook wat mensen zijn ingezet als liaison op VWS en dat er mensen van defensie betrokken zijn geweest in het LCH.

CRAWL ik heb nooit ergens gehoord dat daar een rekening voor gestuurd zou worden of is er voor de inzet in het LCH
cel

overeenromst met defensie gesloten?
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Helemaal in het begin van de Corona crisis heeft Defensie inderdaad geholpen met de transporten en bewaken van mondkapjes.

Volgens mij is daar wat over afgesproken, maar ik kan het zo niet direct vinden. Weten jullie nog wat en wanneer dat was, of er iets

vastgelegd is, of welke naam etc? Dan kan ik wat gerichter gaan zoeken.
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Onderwerp: Kosten inzet militairen in ziekenhuizen

Beste mensen,

Met Defensie zijn CZ en FEZ in gesprek over de zorg die militairen krijgen in ziekenhuizen. Ons verzoek aan Defensie is om het

geld wat ze daar jaarlijks voor uittrekken ook dit jaar beschikbaar te houden voor ziekenhuizen, 66k als de feitelijke zorg veel

lager zou uitpakken door Corona.

Wat pesterig kregen we van Defensie de vraag waar ze de rekening kwijt kunnen voor de inzet die militairen hebben verricht in

ziekenhuizen en bij het vervoer van patiénten e.d.

Voor zover CZ weet, krijgt VWS één rekening van vliegtuig naar Sint Maarten ad €750.000. VWS zou 70% daarvan vergoed

krijgen van de EU. Voor alle andere zaken zou Defensie geld hebben gehad van Financién.

Voordat we naar Defensie reageren, wou ik ook graag even bij jullie checken ofjullie weten van andere betalingen aan Defensie

gerelateerd aan Corona. Of kostenposten waarvoor nog niks is betaald, maar Defensie onze kant uitkijkt.

Graag jullie reactie!


